

Notice of Temporary Suspension of Electronic Securities Trading Services

Please be informed that electronic securities trading service is temporarily unavailable from 1 April 2025 until further notice due to system upgrade and preparation for the launch of our Company's APP. During the service suspension, should you require to instruct any trading transaction, please contact Mr. Lau at (852) 2123 2200 or should you have any enquiries in relation to your account, please contact Ms. Lee at (852) 2123 2219.

We sincerely apology for any inconvenient caused. Thank you very much for your support all along and we strive to provide a better and more comprehensive service to all of you.

暫停電子證券交易服務通告

請注意，因本公司進行系統升級工程及推出本公司的應用程式，電子證券交易服務將於 2025 年 4 月 1 日暫停，直到另行通知。在服務暫停期間，如客戶有任何股票交易指示，請致電 (852) 2123 2200 與劉先生聯絡，或客戶對持有的帳戶有任何垂詢，請致電 (852) 2123 2219 與李小姐聯絡。

不便之處，敬請原諒。非常感謝客戶一直對本公司的支持，我們將更努力為大家提供更好更全面的服務。